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Zápisnica z 14. plánovaného verejného zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva obce Veľké Uherce zo dňa 16. decembra 2016 
 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – 9 poslancov, (príloha č. 1) 

     1. Otvorenie zasadnutia. 

     Na úvod starostka privítala prítomných a poslancov. Skonštatovala, že OZ je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa, nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. Ing. Alena 

Chalupová predložila  návrh programu 14. plánovaného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v tomto znení: 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Voľba zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. 

3. Správa o plnení uznesení z 13. plánovaného zasadnutia OZ. 

4. Návrh úpravy č.  2 rozpočtu obce Veľké Uherce na rok 2016. 

5. Návrh rozpočtu obce Veľké Uherce na rok 2017 a roky 2018 a 2019. 

6. Správa starostky obce o činnosti v roku 2016. 

7. Prerokovanie došlých žiadostí a ostatných materiálov. 

8. Interpelácia poslancov OZ. 

9. Diskusia. 

10. Schválenie uznesení. 

11. Záver. 

 

Spýtala sa poslancov, či chce niekto z nich doplniť prednesený program. Nikto nechcel. Takže 

dala hlasovať, aby OZ zasadalo podľa tohto programu. Všetci hlasovali za, nikto nebol proti 

a nikto sa hlasovania nezdržal.  Skonštatovala, že program rokovania bol schválený 9 

poslancami.  

 

2. Voľba zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie. 

     Potom starostka prešla na druhý bod zasadnutia – voľba zapisovateľa. Za zapisovateľa 

navrhla Máriu Gálisovú. Za overovateľov zápisnice pani Mgr. Danielu Javůrkovú a pána 

Michala Foltána . Spýtala sa poslancov, či má niekto z nich iný návrh. Nikto nemal iný návrh, 

tak dala hlasovať. Všetci poslanci hlasovali za. Nikto nebol proti a nikto sa nezdržal hlasovania. 

Skonštatovala, že zapisovateľom bude Mária Gálisová a overovatelia budú pani Mgr. Daniela 

Javůrková  a pán Michal Foltán. Potom do návrhovej komisie navrhla za predsedu pána Ivana 

Tótha a za členov pána Jána Kundláka a pána Antona Laca. Spýtala sa poslancov, či má niekto 

iný návrh. Nikto nemal, tak dala hlasovať o tomto návrhu. Všetci poslanci hlasovali za, nikto 

nebol proti a nikto sa hlasovania nezdržal. Starostka skonštatovala, že návrhová komisia bude 

pracovať v zložení: predseda pán Tóth a členovia p. Kundlák a p. Laco. 

 

 

3. Kontrola plnenia schválených uznesení 

      Tretím bodom zasadnutia bola správa o plnení uznesení z 13. plánovaného zasadnutia OZ. 

Starostka vyzvala Ing. Juríkovú, aby predniesla správu o plnení uznesení z 13. plánovaného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Pani Ing. Juríková predniesla správu o plnení uznesenia. (príloha č. 2). Starostka poďakovala 

za predloženie správy, spýtala sa či má niekto pripomienky ku tejto správe. Nikto nemal. 

Skonštatovala, že táto správa pôjde do uznesenie ako OZ berie na vedomie. 
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        4. Návrh úpravy č.  2 rozpočtu obce Veľké Uherce na rok 2016 (príloha č. 3)  

           Starostka skonštatovala, že tento materiál poslanci obdŕžali a ona sa spýtala, či sa chce 

niekto z poslancov k tomu niečo spýtať. Nikto nechcel. Potom vyzvala predsedu fin. komisie 

pána Tótha a predniesol stanovisko finančnej komisie k úprave rozpočtu (príloha č. 4). Pán Tóth 

tlmočil stanovisko fin. komisie v znení, že komisia odporúča OZ túto úpravu rozpočtu schváliť. 

Starostka sa znovu spýtala, či má niekto ešte niečo k tomu? Nikto nemal, tak skonštatovala, že  

návrh uznesenia teda bude: OZ schvaľuje úpravu rozpočtu.  

 

        5. Návrh rozpočtu obce Veľké Uherce na rok 2017 a roky 2018 a 2019. (príloha č. 5) 

            Starostka skonštatovala, že aj tento materiál poslanci obdŕžali domov a mohli si ho 

preštudovať a vyzvala hlavnú kontrolórku p. Juríkovú, aby predniesla stanovisko hlavnej 

kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2017 (príloha č. 6). Aj túto správu poslanci obdŕžali 

domov. Potom vyzvala predsedu finančnej komisie p. Tótha, aby predniesol stanovisko 

finančnej komisie k plánu rozpočtu na rok 2017 (príloha č. 7). Pán Tóth tlmočil, že finančná 

komisia odporúča tento návrh rozpočtu na rok 2017 prijať. Potom sa starostka spýtala 

poslancov, či majú k tomuto bodu nejaké pripomienky, nikto nemal, a tak skonštatovala, že 

tento bod pôjde do uznesenia, že OZ schvaľuje návrh rozpočtu na rok 2017 a berie na vedomie 

návrh rozpočtu na roky 2018 a 2019.  

 

        6. Správa starostky obce o činnosti v roku 2016. (príloha č. 8) 

            Starostka predniesla správu o svojej činnosti a potom sa spýtala poslancov, či sa chce 

niekto niečo spýtať. Nikto nechcel, tak skonštatovala, že tento bod pôjde do uznesenia ako OZ 

berie na vedomie správu starostky o činnosti za rok 2016.  

         

        7. Prerokovanie došlých žiadostí a ostatných materiálov.  
            Potom pán Tóth podal návrh na zvýšenie platu starostky od 1.1.2017 o 10%, čo 

predstavuje sumu 174,90 €, takže plat starostky bude od nového roku vo výške 1924,- €. 

K tomuto bodu podal aj dôvodovú správu (príloha č. 9). Starostka sa spýtala, či má niekto 

k tomuto bodu nejaké pripomienky. Nikto nemal, tak skonštatovala, že tento bod pôjde do 

uznesenie ako OZ schvaľuje navýšenie platu starostky o 10%.   

Potom starostka predložila návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2017 (príloha č. 10). 

Spýtala sa poslancov, či má niekto k tomuto plánu pripomienku. Prihlásil sa pán Kmeť 

s návrhom, aby sa zasadnutia OZ konali vždy v piatok, nakoľko mu štvrtky nevyhovujú – je 

pracovne vzdialený. Poslanci sa vyjadrovali rôzne. Niekto súhlasil, niekto nie a tak starostka 

dala hlasovať o tomto bode. Poslanci schválili zmenu plánu zasadnutí – budú sa konať vždy 

v piatok.  

Ďalší bod bola dohoda na odstránenie dvojitého vlastníctva (príloha č. 11). Aj tento 

materiál dostali poslanci domov, tak sa starostka spýtala, či má niekto pripomienku k tomuto 

bodu. Nikto nemal. Tak skonštatovala, že do uznesenia  pôjde tento bod ako OZ schvaľuje.    

 

         8. Interpelácia poslancov OZ 

             Ako prvý sa prihlásil pán  Kmeť, ktorý sa spýtal, kedy budú skončené práce na cintoríne 

a či obec bude žiadať sankcie z omeškania. Starostka odpovedala, že do konca roka 2016 majú 

byť chodníky hotové a sankcie za  nedodržanie termínu bude požadovať. Ďalej sa spýtal, či 

máme na cintoríne stavebný dozor. Starostka odpovedala, že dozor robí pán Ivanka. Ďalej 

upozornil na nebezpečný výjazd na cestu pri pánovi Rajnohovi. Starostka odpovedala, že tento 

sa doasfaltuje pri skončení prác na kanalizácii. Potom pán Kmeť objasnil priebeh zásahu našich 

hasičov pri požiari v Pažiti. Nakoniec poďakoval starostke za celoročnú podporu nášho 

dobrovoľného hasičského zboru. Pani starostka tiež poďakovala hasičom za reprezentáciu našej 

obce a ich prácu s deťmi a mládežou.  
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Pán Laco reagoval na minulé vystúpenie pána Valašeka, bol sa pozrieť na stavbu pána 

Čerešníka a odporučil rozhrnúť kopu hliny, ktorá sa tam nachádza,  zrovnať terén a odtiahnuť 

vrak, ktorý tam je. Pridal sa k nemu aj pán Tóth a odporučil lepšie udržiavať miestnu zeleň, 

ktorá sa tam nachádza. Ďalej upozornil na vysoké smreky, ktoré sú vysadené popri ceste. 

Zavadzajú do vozovky, treba ich odstrániť a nasadiť nové okrasné stromčeky.  

Pani Mgr. Javůrková upozornila na fakt, že okolo školy by bolo potrebné umiestniť 

spomaľovače, nakoľko sa tam pohybujú deti a vodiči tadiaľ prechádzajú veľmi rýchlo. Bojí sa, 

aby sa tam nestalo nešťastie. Starostka povedala, že si to preverí a bude tento stav riešiť.  

         

          9. Diskusia. 

              Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

         10. Schválenie uznesení. 
               Starostka vyzvala pána Tótha, aby predniesol návrh jednotlivých uznesení. (príloha č. 

12) Pán Tóth prečítal jednotlivé uznesenia a starostka sa znovu pri každom spýtala, či chce 

niekto niečo doplniť. Nikto žiadne uznesenie nechcel doplniť. Za každé uznesenie hlasovali 

poslanci osobitne.  

Uznesenie č. 45/2016 Starostka dala hlasovať. 9 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 46/2012 Starostka dala hlasovať. 9 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 47/2016 Starostka dala hlasovať. 9 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 48/2016 Starostka dala hlasovať. 9 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 49/2016 Starostka dala hlasovať. 9 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 50/2016 Starostka dala hlasovať. 9 poslancov  hlasovalo za. 

Uznesenie č. 51/2016 Starostka dala hlasovať. 6 poslancov  hlasovalo za a pán Foltán, Plandora 

a Kundlák boli proti. 

Uznesenie č. 52/2016 Starostka dala hlasovať. 9 poslancov  hlasovalo za. 

 

                11. Záver. 

                Na záver sa starostka všetkým poďakovala za účasť a popriala príjemný zvyšok 

večera a pokojné prežitie Vianoc.  

 

Zapísala Mária Gálisová vo Veľkých Uherciach 19. decembra 2016       ................................. 

 

Overovatelia zápisnice: 

                                     Mgr. Daniela Javůrková                       ................................................. 

 

                                     Michal Foltán                                        ...................................................  

 

 

 

  

 

 

 

 

 


